
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 25. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 411

I forbindelse med lastbilparkering på de (statslige) rastepladser vil ministeren da foranle-

dige, at fortolkningen af ”parkering uden for afmærket område” lempes/ændres, så det

gøres muligt for to lastbilvogntog at parkere i samme P-bås, hvis det kan ske uden at væ-

re til ulempe eller fare? Eller vil ministeren tage initiativ til simpelthen at forlænge P-båse-

ne til lastbiler, hvor det er muligt, så der til enhver tid og alle steder på rastepladserne kan

holde to lastbiler efter hinanden, uden at være til fare eller ulempe for øvrige trafikanter?

Spørgsmålet stilles på baggrund af en henvendelse fra en kørende vognmand, der på ad-

skillige rastepladser har konstateret, at bagenden på sættevognen på bagerste vogntog

ganske vist rager ud over P-pladsens afmærkning, men ikke så langt, at det er til gene på

tilkørselsvejen til P-pladsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand

1/1

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2018-19
TRU Alm.del -  Spørgsmål 411

Offentligt


